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内容概要

　　《英语阅读理解周计划（高考冲刺）》提供了完整的译文，译文的翻译精准地道，在目前阅读类
图书中非常少见。
学生在做阅读训练时只要按照计划、循序渐进，并参考译文对文章反复咀嚼，定能在英语阅读能力上
获得极大的提升。
我们相信，有计划才能有效率!我们提供有计划的阅读训练，丛书以上下学期每学期各12周的日程设计
。
文章严格按难度分级编入初一至高三各册。
　　目前的英语阅读图书很多，但很多阅读版本在答案部分的解析仍然不能让学生完全读懂文章内容
，原因在于很多阅读文章直接来源于现代英语，句子跳跃性很强，常常让人生出前言不搭后语的疑惑
。
要想让学生完全读懂这些文章，提供详尽的注释和完整的译文是最好的办法。
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章节摘录

　　This is life， all right， but we do treat it like a rehearsal and， unhappily， we do miss somany of its best
moments.　　That we take jobs to stay alive and provide homes for our families always makesourselves believe
that this style of life is merely a temporary state of affairs along the road towhat we really want to do. Then， at 60
or 65， we are suddenly presented with a clock andseveral grandchildren and we look back and realize that all
those years waiting for Real Life tocome along were in fact real life.　　In America they have a saying much
laughed at by the English. "Have a nice day！
" Theyspeak slowly and seriously in their shops， hotels and sandwich bars. I think it is a wonderfulphrase，
reminding us， in effect， to enjoy the moment， to value this very day.　　How often do we say to ourselves，
"I'll take up horse-riding （or golf， or sailing） as soonas I get a higher position，" only to do none of those
things when I do get the higher position.　　When I first became a reporter I knew a man who gave up a very well
paid respectable job atthe Daily Telegraph to go and edit a small weekly newspaper. At the time I was astonished
bywhat appeared to me to be his completely abnormal mental state. How could anyone turn his backon Fleet Street
in central London for a small local area？
 I wanted to know.　　Now I am a little older and possibly wiser， I see the sense in it. In Fleet Street the manwas
under continual pressure. He lived in an unattractive London suburb and he spent muchof his life sitting on
Southern Region trains.
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编辑推荐

　　《英语阅读理解周计划（高考冲刺）》：不受教材版本限制周周有安排日日有进步，保持阅读材
料的原汁原味提供详尽注释和全文翻译，契合高考趋势：严扣最新《英语课程标准》、紧抓高考命题
趋势，题材丰富多样：素材新、内容优，课外阅读和提高训练两相宜，题型全面覆盖：题型设置兼顾
各地题型，告别枯燥，时间计划合理：每周设置5篇阅读理解，周末生词巩固、轻松幽默。
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